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1. KOKOUKSEN AVAUS 
Suomi-koulun johtokunnan puheenjohtaja Eija Pajarinen avasi kokouksen kello 16:40. 
 
2. KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN 
 2.1 Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Eija Pajarinen. 
 2.2 Kokouksen sihteeriksi valittiin Henri Servomaa. 
 2.3 Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Mika Kouhia ja Sinikka Kurosawa. 
 2.4 Kokouksen ääntenlaskijoiksi valittiin myös Mika Kouhia ja Sinikka Kurosawa. 
 
3. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 
Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
4. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
Eija Pajarinen ehdotti lisäyksenä kohtaan 13 "Muut mahdollisesti esille tulevat asiat": 
20-vuotisjuhlatoimikunnan täydentäminen. Esityslista lisäysehdotuksineen hyväksyttiin .  
 
5. TOIMINTAKERTOMUS 2009-2010 (ks. liite 1) 
Toimintakertomus hyväksyttiin muutoksitta. 
 
6. TILINPÄÄTÖS, TULOSLASKELMA JA TILINTARKASTUSKERTOMUS  
2009-2010 (ks. liitteet 2, 3 ja 4) 
Todettiin menneen lukuvuoden tilinpäätöksen olleen tappiollinen johtuen kirjahankinnoista. Tase 
kuitenkin jäi plussalle koska yhdistyksellä oli entisestään varoja. Anssi Törmälän tilintarkastus- 
kertomus luettiin läsnäolijoille. Tilinpäätös vahvistettiin. 
 
7. VASTUUVAPAUDEN MYÖNTÄMINEN TILIVELVOLLISILLE 
Vastuuvapaus myönnettiin yksimielisesti. 



 
8. OPETUSHALLITUKSEN TOIMINTA-AVUSTUKSEN HAKEMINEN 
Lukuvuodelle 2010-2011 haetaan Opetushallitukselta avustusta lokakuun loppuun mennessä.  
Tiedoksi läsnäolijoille että lukuvuonna 2009-2010 Tokion Suomi-koululle myönnettiin 1000 
euron avustus.  Koska tällä kaudella sekä oppilaita, oppitunteja että opettajia on enemmän, 
tarkoitus on hakea ja saada enemmän avustusta. Avustusanomuksen tekee Eija Pajarinen. 
 
9. YHDISTYKSEN REKISTERÖIMINEN SUOMEN YHDISTYSREKISTERIIN 
Tokion Suomi-koulu on toiminut 20 vuotta ilman virallista asemaa johon nyt haetaan muutosta.  
Tokion Suomi-koulun rekisteröiminen Suomen yhdistysrekisteriin hyväksyttiin yksimielisesti.  
Rekisteröinnin hoitaa Eija Pajarinen. 
 
10. YHDISTYKSEN NIMEN JA SÄÄNTÖJEN HYVÄKSYMINEN (ks. liite 5) 
Yhdistyksen viralliseksi nimeksi ehdotettiin "Tokion Suomi-koulu". Puheenjohtaja Eija Pajarinen 
esitteli esityksen Tokion Suomi-koulun säännöiksi. Säännöt hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
11. YHDISTYKSEN PERUSTAMINEN JA PERUSTAMISKIRJAN ALLEKIRJOITUS 
(ks. liite 6) 
Yhdistyksen rekisteröimistä varten läsnäolijat allekirjoittivat perustamiskirjan neljänä (4) 
kappaleena.    
 
12. OPETUSSUUNNITELMAN HYVÄKSYMINEN (ks. liite 7) 
Opetussuunnitelmasta käytiin keskustelua. Käsitöiden ottamista mukaan suunnitelmaan pidettiin 
hyvänä ideana. 
Käytiin keskustelua myös Tokion Suomi-koulun oppilaiden ja/tai heidän vanhempiensa 
suomalaisuudesta. Opetushallituksen toiminta-avustuksen saamiseksi oppilaiden vanhempien 
täytyy olla syntyperäisiä suomalaisia ja/tai Suomen kansalaisia. Keskustelun pohjalta päädyttiin 
ajatukseen erillisestä, kalliimmasta hinnoittelusta mikäli vanhemmat ja oppilaat eivät ole suomen 
kansalaisia.  Yksityiskohdista ei kuitenkaan tässä vaiheessa päätetty, vaan ns. 
kaksoishinnoitteluun palataan kevätkokouksessa, jossa vahvistetaan lukukausimaksut seuraavalle 
lukuvuodelle.  
Samassa yhteydessä otettiin esille ajatus kummitoiminnasta ja kummipaketeista, joiden kautta 
yritykset tms. voisivat tukea koulun toimintaa. Ideaa kannatettiin, mutta yksityiskohdista ei tehty 
päätöksiä. 
Opetussuunnitelma hyväksyttiin yksimielisesti ja muutoksitta.  
  
13. MUUT MAHDOLLISESTI ESILLE TULEVAT ASIAT 
Suomi-koulun 20-vuotisjuhlia varten on perustettu juhlatoimikunta, jonka puheenjohtajana on 
Jukka Tiikkaja. Tässä vaiheessa juhlatoimikunnalle haettiin muita jäseniä. Toimikuntaan liittyivät 
Anne Kurasawa, Sirkku Sakane ja Sinikka Kurosawa.  Toimikunnan on määrä hoitaa käytännön 
järjestelyt Suomen suurlähetystössä 12.12. pidettäviä juhlia varten. 
Herätettiin myös edellisessä kokouksessa esitetty ajatus kirjakassista, johon jäsenet voivat tuoda 
lastenkirjoja kiertoon. Esitettiin myös ajatus laajentaa kassi kaikkiin suomenkielisiin kirjoihin.  
Päätettiin kokeilla kirjakassi-ideaa seuraavassa Suomi-koulun kokoontumisessa. 
    
14. KOKOUKSEN PÄÄTÖS 
Puheenjohtaja Eija Pajarinen päätti kokouksen kello 17:35. 
 
 
 


